
W TROSCE O BIALOSTOCCZYZNE 

O styczniowej sesji naukowej, zorganizowanej w Augustowie, poinformowała 
„Gazeta Białostocka” z 18 stycznia br. („Naukowcy o ochronie środowiska '). 

„Władze województwa zdają sobie doskonale sprawę z faktu, że krajobraz na- 
szego regionu stanowi bogactwo całego narodu (...) Pragniemy je zachować i udo- 
stępnić całemu społeczeństwu” — te słowa sekretarza KW E. Złotorzyńskiego 
otworzyły obrady sesji o bogatej i różnorodnej tematyce. Od referatu wojewody 
Z. Sprychy, traktującego o podstawowych problemach rozwoju społeczno-gospodar- 
czego Białostocczyzny łączących się z wykorzystaniem środowiska przyrodniczego — 
po sprawy związane z przyszłością doliny Narwi i turystyką. W obradach sesji poru- 
szono — na tle 12 referatów — całokształt problemów racjonalnego wykorzystania 
i ochrony dóbr przyrody. 

Informując zebranych, że zespół ekspertów pracuje obecnie nad szczegółowym 
raportem o stanie środowiska w całym kraju, prof. dr W. Michajłow, przewod- 
niczący Komitetu Naukowego PAN, podkreślił m. in.: 

„Bliższa analiza spraw krajowych umacnia nas w przekonaniu, iż Polska w nie- 
dalekiej przyszłości może stać się krajem bogatym i wysoko rozwiniętym. Posiada 
ku temu co najmniej dwie ważne przesłanki: bogate zasoby i ustrój socjalistyczny”.


